
Referat fra ekstra ordinært årsmøte i Øvre Eiker 
Idrettsråd 31.10.2019 
 
 
 
Sted: Kantinen, Rådhuset, Hokksund 
  
Tid:  Torsdag 31/10-19 kl. 20.30 – 21.30. 
 
 
 
Åpning av møtet 
 

Idrettsrådets leder, Knut Olav Bakkene, ønsket velkommen og erklærte møtet for 
åpnet.   

 
Sak 1: Godkjenning av stemmeberettigede. 
 

 Det ble foretatt opprop i henhold til mottatte påmeldinger.   
 
Følgende var tilstede:  
 
 
Fra styret i Øvre Eiker Idrettsråd: 
 

Knut Olav Bakkene, Pål Woldstad Hanssen, Tormod Brenden og 
Ingunn Leander Letmolie. 

 
            Forfall:   Stian Berg, Hanne Lyngaas, Marit Skretteberg og Younes Lasbaa 

Stengel 
 
 
Fra Øvre Eiker Kommune: Idrettskonsulent Hanna Thommessen 
 
 
Fra Idrettslagene:  
 

  Erik Aasen – IF Eiker Kvikk, Per Arne Fossli – IF Eiker Kvikk, Finn 
Mathiesen – Hokksund IL, Kjell Bruknapp – Hokksund IL, Nina 
Murphy – Vestfossen IF, Lars Erling Thorud – Vestfossen IF, Hans R. 
Bakken – Eiker O-lag, Ingvild Bartnes Hoen, Eiker O-lag, Ørjan 
Gomsrud – Bakke IF, Hildegunn Teigen – Bakke IF, Stine Thon Kjos – 
Hokksund Turnforening, Gro Karlson – Eiker Padleklubb, Leif Dalan – 
Eiker Padleklubb, Kristine H. Sylling – ECT Eagles, Marie Gjerden, 
Fiskum IL, Mette Dramdal Jonsson, Fiskum IL, Alexandra K. Flaathen 
– Øvre Eiker Svømmeklubb, Kevin Perry – Øvre Eiker Svømmeklubb, 
Geir Hennum – IL Ramm Eiker, Cato Brekke – Hokksund Pistolklubb 

 
 



 
Sak 2: Godkjenning av innkalling, saksliste og forretningsorden. 
 

Innkalling, saksliste og forretningsorden ble enstemmig godkjent. 
  

 
Sak 3: Valg av møteleder, sekretær og 2 personer til å underskrive protokollen.  

 
Knut Olav Bakkene ble foreslått som møteleder og Pål W. Hanssen som sekretær. 
Disse ble enstemmig valgt. 
 
Til å underskrive protokollen ble valgt Alexandra Flaathen og Gro Karlsson. 

  
Sak 4: Behandle ny modell for fordeling av kommunale midler. 
 

Forslag til modeller for driftsstøtte og husleiestøtte er presentert i medlemsmøte 
16.10.2019 og endelig forslag er distribuert til klubbene. 
 
Møteleder gjennomgikk hovedelementene i den nye modellen for driftsstøtte.  
 
Forslaget til modell for driftstøtte ble enstemmig vedtatt.  

 
 Deretter ble hovedelementene i den nye modellen for husleiestøtte gjennomgått.  
 Spesielt ble de foreslåtte faktorene pr. idrett presentert noe grundigere.  

Hans R. Bakken kommenterte at begrepet husleiestøtte var noe misvisende og at det 
burde vurderes å benytte et annet begrep. Dette ble notert for oppfølging.  
Kristine H. Sylling bemerket at det burde være en nærmere forklaring evt. oppsplitting 
av de amerikanske idrettene. Også denne kommentaren følges nærmere opp.  
 
Forslaget til modell for husleiestøtte ble enstemmig vedtatt.  

 
 
 
 
 
Møtet hevet kl. 21.15.  
 
 
 

Hokksund, 31.10.19 
 
 
 
 
Alexandra Flaathen         Gro Karlsson 
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